

[Version française ci-après](#)



L.c. A No 12(17)

Meeting of the Standing Committee of the Council of Diplomatic Representatives 23 March 2017

The Permanent Bureau (PB) of the Hague Conference on Private International Law (HCCH) presents its compliments to the Diplomatic Missions of the Members and has the honour to send them below the draft agenda for the upcoming meeting of the Standing Committee of the Council of Diplomatic Representatives on **Thursday 23 March at 10.00 a.m.**, in the building of the Hague Academy of International Law, on the grounds of the Peace Palace (Carnegieplein 2, The Hague).

Draft agenda:

1. Status of Staff Rules (update following CGAP)
2. Draft Budget for Financial Year 2017-2018 (FY LXIII)
3. Pension Reserve Fund (PRF)
4. Any other business

Please note that an updated document on the PRF will be communicated to the Members in advance of the meeting. The other documents are available on the Secure Portal of the HCCH website, under "Governance".

Please also note that due to the reinforcement of security at the Peace Palace, **participants who have not registered in advance of the meeting may not be granted access to the Academy Building.**

The PB avails itself of this opportunity to renew to the Diplomatic Missions of the Members assurances of its highest consideration.

THE HAGUE, 21 March 2017

To the Diplomatic Missions of the Members

Copy for information to the National and Contact Organs of the Members

Réunion du Comité permanent du Conseil des Représentants diplomatiques, le 23 mars 2017

Le Bureau Permanent de la Conférence de La Haye de droit international privé présente ses compliments aux Missions diplomatiques des Membres et a l'honneur de leur communiquer le projet d'ordre du jour de la prochaine réunion du Comité permanent du Conseil des Représentants diplomatiques, qui se tiendra le **jeudi 23 mars à 10 h**, dans les locaux de l'Académie de La Haye de droit international, dans l'enceinte du Palais de la Paix (Carnegieplein 2, La Haye).

Projet d'ordre du jour :

1. Situation relative au Règlement du personnel (mise à jour suivant la réunion du Conseil sur les affaires générales et la politique de la Conférence) ;
2. Projet de budget pour l'Exercice financier 2017-2018 (EF LXIII) ;
3. Fonds de réserve des Pensions (FRP) ;
4. Autres questions.

Veuillez noter qu'une mise à jour du document relatif au FRP sera communiquée aux Membres avant la tenue de la réunion. Les autres documents peuvent être consultés sur le Portail sécurisé du site web de la Conférence de La Haye, sous la rubrique « Gouvernance ».

Veuillez également noter qu'en raison du renforcement des mesures de sécurité au Palais de la Paix, **les participants qui ne se seraient pas inscrits en avance en vue de participer à cette réunion ne seront pas en mesure d'accéder aux locaux de l'Académie.**

Le Bureau Permanent saisit cette occasion pour renouveler aux Missions diplomatiques des Membres l'assurance de sa haute considération.

LA HAYE, le 21 mars 2017

Aux Missions diplomatiques des Membres

Copie à titre d'information aux Organes nationaux et de liaison des Membres